
 

 

ÅRBERETNING 2022 - DRAMMEN OG OPLAND TRAVSELSKAP 
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MEDLEMSOVERSIKT  
I løpet av året er det kommet 4 nye medlemmer, mens 15 stk. er utmeldt. (hvorav 4 er strykninger 
pga. ubetalt kontingent.) 

Kategori 2022 2021 2020 2019 2018 
Ordinært medlem 59 70 69 82 82 
Æresmedlem 4 4 4 3 3 
Sum 63 74 73 85 85 

 

Møter og saker 
Det er avholdt fem styremøter i beretningsåret. Styret har i hovedsak behandlet saker tilknyttet: 

 Generalforsamling i Buskerud travforbund og ledermøter i Buskerud 
 Treningsanlegg på Nordby gård 
 Medlemsmøte 28. november 2022 
 Lokalkjøring på Myhremoen i regi av Buskerud travforbund 20. august 2022. 
 Møte med leder av Buskerud travforbund 
 Innspill til ny nettside for DNT 
 Andre saker fortløpende etter drøfting via epost.  

 
Glenn Kramer Stenberg og Johan Johansen representerte laget på Buskerud travforbunds 
generalforsamling den 05.03.2022. I tillegg på deltok Roy Karlsen på 
generalforsamling i Buskerud trav Holding AS den 29.06.2022.  
 
Styret har vært representert på alle ledermøter i Buskerud travforbund i løpet av 2022.  
 

Stevner og arrangementer  
DOT har hatt ett medlemsmøte den 28. november 2022. Det har ikke vært arrangement ut over 
dette. 
  

Sportslige prestasjoner 
Lagets medlemmer hadde per 31.12.2022 til sammen 9 starthester i beretningsåret registrert som 
eier i DNT. Disse fordeler seg på 5 varmblodshester og 4 kaldblods. Disse hestene har til sammen 
startet i 86 løp, med 6 seire og kr 329.232,- innkjørt.  
 



 

 

Styrets vurdering av perioden 
Styret har i perioden arbeidet med sakene som tidligere år, og har samarbeidet godt gjennom hele 
året. Aktiviteten er påvirket av negative konjunkturer for travsporten generelt, mens også av at 
Drammen travbane er nedlagt. Lokalt har vi potensial til forbedringer, med gode muligheter etter 
hvert som Myhremoen blir utviklet. Spesielt samarbeid med andre hestesportsgrener har stort 
potensial. Det vil være behov for å peke ut en strategisk retning for videre satsing.  
 
De av medlemmene som har travhest selv holder i hovedsak til i Svelvik eller tidligere Nedre Eiker og 
Øvre Eiker. Interessen for sporten i kommunens byområder er moden for å økes. 


